

Title (en)
Package for toothbrush

Title (de)
Zahnburstenverpackung

Title (fr)
Emballage pour brosse à dents

Publication
EP 1006055 A2 20000607 (DE)

Application
EP 99118775 A 19990923

Priority
CH 240798 A 19981203

Abstract (en)

The toothbrush is packed in a blister-type package comprising a locator (2) for the brush and a plastics accommodation part (3) shaped to correspond to the form of the brush. The package has an optical display arrangement (4) on which is an information carrier. The carrier incorporates at least two graphic presentations deviating from one another. Above the information carrier is a lens arrangement (6) containing a number of lens components so formed and arranged that on observation of the information carrier through the lens arrangement from different angles one of the graphic presentations is visible on the information carrier.

Abstract (de)

Eine Blister- oder Konturverpackung (1) für eine Zahnbürste ist mit einer optischen Anzeigeanordnung (4) versehen. Letztere weist einen Aufdruck (5) auf einer Auflage (2) der Verpackung (1) auf. Dieser Aufdruck (5) besteht aus wenigstens zwei voneinander abweichenden Bildern, die bereichsweise ineinander verschachtelt sind. Oberhalb des Aufdruckes (5) ist eine Linsenanordnung (6) vorgesehen, die in den Aufnahmeteil (3) der Verpackung (1) eingeprägt ist. Die Linsenanordnung (6) besteht aus einer Anzahl von länglichen, nebeneinander angeordneten Linsenelementen, die auf ihrer dem Aufdruck (5) abgekehrten Seite eine zylindrisch gewölbte Begrenzungsfäche aufweisen. Je nachdem, aus welcher Richtung auf die optische Anzeigeanordnung (4) geblickt wird, wird eines der beiden Bilder des Aufdruckes (5) deutlich sichtbar. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 75/52

IPC 8 full level

B65D 75/36 (2006.01); **B65D 75/52** (2006.01); **A46B 17/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/36 (2013.01); **B65D 75/366** (2013.01); **B65D 75/52** (2013.01); **A46B 17/04** (2013.01); **A46B 2200/1066** (2013.01);
B65D 2203/00 (2013.01)

Citation (applicant)

- US 4044889 A 19770830 - ORENTREICH SEYMOUR, et al
- WO 9705041 A1 19970213 - INSIGHT INC [US]

Cited by

EP2641844A1; CN104203768A; AU2013393341B2; US10159333B2; US9764885B2; WO2015002638A1; WO2015107032A1; WO2016023221A1;
WO2013139600A1; WO2021209457A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE

DOCDB simple family (publication)

EP 1006055 A2 20000607; EP 1006055 A3 20001004

DOCDB simple family (application)

EP 99118775 A 19990923